

Bestyrelsesmøde

Dato. 19. august 2024 kl. 18.30 i klubhuset.

Til stede: Niels-Aage, Steen, Henrik, Knud, Alex og Ole

Fraværende: Afbud fra Emilia og Christian

Referent: Bettina



Referat

1. Beslutninger siden sidst
 - Intet
2. Orientering fra Formanden
 - Spørgeskema modtaget fra DCU vedr. fremtidig strategi. Niels-Aage har svaret.
 - Kontakt fra DCU vedr. indsats for rehabilitering af skadede veteraner. Niels-Aage har tilbudt et møde med DCU og afventer at de vender tilbage for nærmere aftale.
 - Møde om tiltrækning af nye medlemmer er blevet udskudt. Ny dato aftales i dag.
3. Landevejsudvalget – Alex Nielsen
 - Alex planlægger at indkalde til landevejsudvalgsmøde her efter sommerferien.
 - Holdene er i gang igen.
 - Kort dialog om el-cykler til træning.
 - Der skal følges op på holdene, om alle der kører med (efter intro), er medlemmer i klubben jf. referat fra sidste møde.
4. MTB-udvalget – Ole Klemmensen
 - Der er god drift og næste møde i udvalget er planlagt til primo september.
 - Udvalget har fremadrettet fokus på deltagerantallet til løb.
 - Tjæreborg afdelingen af La Santa cuppen den 29. aug er flyttet til grusgraven i Varde pga. vandproblemer på sporet i Tjæreborg. VCK afvikler den i stedet.
 - SparNebel løbet er i planlægningsfasen. Gravelruten skal ikke indeholde singletrack eller meget små stier, der er svære at finde på gps'en.
 - Der er spærret af nogle steder på sporet i grusgraven pga. skyllerender. Det bliver repareret nødtørftigt i første omgang og Ole planlægger på en arbejdsdag, så det kan blive lavet ordentligt snarest muligt. Kommunen er behjælpelig med grusvejene.
5. Gravel – Knud Dreier
 - Holdet er godt kørende og der har været træning hen over sommerferien med god tilslutning. Hovedparten kører nu gravelcykler.
 - Natteturen rundt om Ringkøbing Fjord var helt fantastisk med rigtig god tilslutning.
 - Varde Classic er ikke blevet markedsført så meget. Men der er nu sendt ud via diverse maillister. Jan Rasmussen vil gerne være med i udvalget til næste år. Hvis der er flere, der gerne vil være med, er de velkomne. Kontakt Knud Dreier ved interesse. Der er ændret en smule på landevejsruterne og den lange gravelrute. Ole foreslår, at der bliver lavet startnumre til trøjen. Ole pakker i år. Varde Classic låner soundboks til teltet.

6. Kommunikation – Bettina Jacobsen

- Punkt fra Årshjul – Drøftelse af målgrupper, formål og platforme
- Drøftelse omkring muligheden for at styrke klubbens onlineprofil og tilstedeværelse på diverse medier herunder, hvordan der evt. kan tilføres ekstra ressourcer til dette arbejde.

7. Klubbetøj – Knud Dreier

- Status på ombytning og ny bestillingsrunde: Det har været trægt med tilbagemeldingerne fra leverandøren, men nu skulle tøjet gerne være klar til bytning på torsdag, hvor der også er tøjprøvning. Knud laver opslag på fb-gruppen tirsdag. Alle overdele byttes 1:1 i samme størrelse. Knud forsøger efterfølgende at lave en intern bytterunde i klubben.

8. Kassereren – Henrik Slessing

- Status opsætning i banken vedr. dobbelt godkendere. Steen og Niels-Aage er sat på arrangementet i banken med hhv. kiggeadgang og kassereradgang.
- Medlems- og økonomistatus.

9. Gennemgang af Intranet og rettelser – Ole Klemmensen

- Ole har været igennem vores VCK hjemmeside og løbshjemmesider og tilrettet hvor relevant.
- Indmeldessiden er stadig ikke optimal, men Henrik fortsætter med at finde en god løsning.

10. Klubtur til Ry – Knud Dreier

- Hotellet i Ry har aflyst vores aftale til klubturen. Arrangementet er i stedet flyttet til Låsby Kro. Det melder Knud ud på fb-gruppen i næste uge. Knud bestiller sandwich til at kunne have med til frokost.

11. Evt.

- Ny dato for Oplæg "Nye medlemmer til VCK" – Mødet afholdes den 23. sept. Niels-Aage sender invitation ud til deltagerne i arbejdsgruppen.
- Modtager alle DGI-magasinet "Udspil", som er et gratis magasin for klubinvolverede? Alle bestyrelsesmedlemmer kan modtage brevet. Tag kontakt til Henrik, hvis du gerne vil modtage brevet.
- VCK drikkedunkene, som vi har fået lavet i anledning af klubbens 30-års jubilæum, udleveres til sæsonafslutningen 1. oktober. Bettina laver opslag, når vi kommer lidt tættere på.
- Varde kommune har henvendt sig til B/U holdet om udlån af cykler til børn, der ikke selv har en cykel. Det kræver, at der findes en frivillig, der vil køre cyklerne ud til sporet og retur til klubben samt rengør og vedligeholder cyklerne efter behov. Derudover er der en hel del praktiske udfordringer i ordningen, der skal gennemtænkes. Niels-Aage undersøger nærmere.
- Døren indtil det store lokale er nu blevet vendt, så den ikke spærre for døren til køkkenet og der er kommet dørstopper på yerdøren. Den skal lige justeres. Der bliver skiftet sternbrædder på bygningen og lys i klublokalet.

- Næste møde er aftalt til 28. oktober jf. årshjulet.
-